

人力中心中文學校

CMP Chinese School

70 Mulberry Street 4/FL. Room 416, New York, NY 10013
Tel: (646) 292-9670 Fax: (212) 571-1686 Email: ccsinny@gmail.com
Website: <http://cmpchineseschool.weebly.com>

暑期 2018 周六國語班招生簡章

人力中心中文學校 2018 年暑期週六國語班現開始招收各年級學生。週六暑期班定於 7 月 7 日開學至 8 月 18 日結束。全期共七個週六。暑期班開設中文學前班、小學初級、中級、高級班、兒童繪畫班、兒童書法班、兒童手工班、兒童象棋班和成人中文班。國語教學，教授漢語拼音和書簡識繁，使用自編教材；分上、下午班和全日班。本校師資優良、課室明亮寬敞、有冷氣設備。

上課時間： 上午班 9 時 30 分至 12 時 30 分；下午班 2 時至 5 時；
全日班上午 9 時 30 分至下午 5 時。

上課地點： 華埠茂比利街 70 號人力中心四、五樓。

學 費： 中文半日班每位 \$100，全日班每位 \$180，(可從以下課程選二：中文、繪畫、書法、手工、象棋)，半日兒童繪畫班、書法班、手工班和象棋班每位 \$120，成人半日班學生每位 \$120。費用包括書本、作業本和材料費。新生加收報名費 \$20。

全日班午餐自備或請學校代買。收現金或支票。支票抬頭請寫：**CMP**。

報名時間： 即日起逢週一至週五上午 9 時至下午 5 時，請親臨華埠茂比利街 70 號人力中心三樓接待處報名，電話 (212) 571-1690 轉分機 200；或週六上午 9 時至下午 6 時到四樓 416 室中文學校報名；或電話留言 (646)292-9670。

Saturday Mandarin Class Schedule for Summer 2018

Duration: July 07 – August 18, 2018. Total of 7 Saturdays.

Time: **Morning Class:** 9:30am – 12:30pm; **Afternoon Class:** 2:00pm – 5:00pm;
Full Day Class: 9:30am – 5:00pm.

Level: Kindergarten, Beginning, Intermediate, and Advanced Class. Student will learn Mandarin in speaking, writing, listening and Han Yu Pin Yin. Kid's Drawing Class, Calligraphy Class, Craft Class and Chinese Chess Class are available; Adult Classes (Han Yin Pin Yin, conversation & writing) and Adult Evening Classes are also available. Please see the separated flyer.

Tuition: Morning or Afternoon Class is \$100 per student. Full Day Class is \$180 per student (lunch not included), Half Day Drawing Class, Calligraphy Class, Craft Class and Chinese Chess Class is \$120 per student. Adult class is \$120 per student. New student will be charged additional \$20 for registration fee. **Please pay cash or check, make check payable to: CMP.**

Location: 70 Mulberry Street 4 & 5/FL. New York, NY 10013.

Phone (646)292-9670. Chinese School office is located on the 4th floor, room 416.

Registration: In person – weekdays 9:00am to 5:00pm on the 3rd floor, CMP reception. Phone (212)571-1690 Ext: 200; or every Saturday 9:00am to 6:00pm on the 4th floor Room 416, Chinese School office. Or call Chinese school on Saturdays at (646)292-9670.